
Styremøte ØHIL Bandy

Protokoll
Dato: 20.10.2022 kl 19-2100
Sted: ØHIL Klubbhus
Møtenummer: 09/2022

Saksnr Sak Ansvarlig
220901 Godkjenning av protokoll 08/2022 Andreas WH
220902 Gjennomgang av regnskap Q3 2022 Andreas D
220903 Oppstart og åpning av Hoslebanen Eivind
220904 Håndtering/ansvar for kjøleanlegg Eivind
220905 Oppstart og bemanning av driftsgruppe Eivind
220906 Øvrige forberedelser før sesongstart Andreas WH
220907 Eventuelt Andreas WH
220908 Neste møte Andreas WH

Innkalt: Eivind, Jon Erlend, Andreas D, Martin, Erik, Andreas WH,

Inviterte: Morten Søsveen

Tilstede: Jon Erlend, Andreas D, Martin, Erik, Andreas WH, Morten Søsveen
Kalender:



Møtedato 201022
Saksnummer 220901
Saksbehandler Andreas W Hertzenberg
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Godkjenning av protokoll 08/2022

Vedtak:
Protokoll 08/2022 ble enstemmig vedtatt.
Styrets bemerkninger:

Møtedato 201022
Saksnummer 220902
Saksbehandler Andreas Dehlie
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Gjennomgang av regnskap for Q3 2022
Regnskap for Q3 ble gjennomgått og drøftet.

Vedtak:

Styrets bemerkninger:
Estimat for 2022 viser et lite underskudd, men det er fortsatt mange usikre faktorer som
kan vippe resultater begge veier.



Møtedato 201022
Saksnummer 220903
Saksbehandler Andreas WH
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Oppstart og åpning av Hoslebanen
Oppstart av Hoslebanen kunstisanlegg er tenkt startet 25. oktober. Overtakelse fra
entreprenør er ikke fullført enda. 12. november er det planlagt åpningsseremoni. Vi
diskuterte praktiske anliggende før åpning og alternativ plan ved forsinkelser.

Vedtak:
Følgende oppgaver er besluttet utført:
Det opprettes en dugnadsgruppe som klargjør for åpning - Andreas D
Sjekke bandymål, og evt behov - Dugnadsgruppe
Rydde garasjene - dugnadsgruppe
Dugnad for å rydde området pluss div, foreslått 29. oktober - Andreas D/JED/Erik L
Skaffe vant - Eivind
Skaffe 11ermål, fra kommunen eller kjøpe - Eivind
Skaffe underlagsmatter - Andreas WH
Informasjonsskilt til banen - Andreas WH
Gå over og sjekke vannslanger, kan de brukes - Driftsgruppe
Sjekke at kranen ved skolen virker - Driftsgruppe
Lage en vaktfordeling for vanning - JED
Avtale opplæring med Isbaneteknikk, oppvanning og kjøleanlegg - Morten Søsveen
Spørre kretsen om utstyrsbehov for ny avvikling av seriespill. - Kristoffer/Andreas WH
Styrets bemerkninger:

Møtedato 201022
Saksnummer 220904
Saksbehandler Andreas WH
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Håndtering/ansvar for kjøleanlegg
Det foreligger en liten usikkerhet rundt håndtering/drift av kjøleanlegget for sesongen. Vi
diskuterte løsninger for drift og ansvarshavende.

Vedtak:
Eivind/Andreas WH kommuniserer med administrasjonen om en endelig beslutning
Styrets bemerkninger:



Møtedato 201022
Saksnummer 220905
Saksbehandler Andreas WH
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Oppstart og bemanning av driftsgruppe
Vi har i dag en driftsgruppe som skal besørge drift av Hoslebanen vintersesongen
2022/23. Vi diskuterte muligheter og fallgruver ved valgte modell, samt praktiske forhold
rundt gjennomføring.

Vedtak:

Styrets bemerkninger:
Styret anbefaler å rekruttere flere frivillige til driftsgruppen.

Møtedato 201022
Saksnummer 220906
Saksbehandler Andreas WH
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Øvrige forberedelser før sesongstart
Vi nærmer oss sesongstart og har diverse gjøremål som må kvitteres ut.

Vedtak:

Lage Bannere for jentebandy - Kristoffer/Sverre
Se forøvrig sak 220903

Styrets bemerkninger:



Møtedato 201022
Saksnummer 220907
Saksbehandler Andreas W Hertzenberg
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Eventuelt

Vedtak:

Styrets bemerkninger:
Styrets medlemmer hadde ingen andre saker.

Møtedato 201022
Saksnummer 220908
Saksbehandler Andreas W Hertzenberg
Type sak Orientering/Beslutning

Saksnavn Neste møte

Vedtak:
Dato for neste styremøte er satt til onsdag 16. november 2022 kl 19 på ØHIL klubbhus.

Det er vedtatt et arbeidsmøte for Styrets medlemmer og driftsgruppe søndag 6.
november kl 18 for å følge opp vedtak i sak 220903 og gjøre opp status på forberedelser
til oppstart av kunstisanlegget.

Styrets bemerkninger:


